

宝鸡人造草坪材料，宝鸡人造草坪厂家

产品名称	宝鸡人造草坪材料，宝鸡人造草坪厂家
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

产品详情

宝鸡人造草坪材料，宝鸡人造草坪厂家

为什么现在幼儿园都会选择幼儿园专用人造草坪？

现在幼儿园都很很注重室内外的和环境设计，很多的幼儿园都把环境作为重中之重去装修，幼儿园一些区域是孩子们主要活动的场地，所以很多幼儿园就对其进行铺设人造草坪，幼儿园专用人造草坪因其诸多优点，被越来越多的幼儿园采取。

Kindergarten is now very pay attention to indoor and outdoor and environmental design, many of the kindergarten environment as a top priority to decorate, kindergarten in some areas is a major activity venues, the children so many kindergartens to laying artificial turf, kindergarten special artificial lawn because of its many advantages, is more and more kindergartens.

幼儿园人造草坪主要具有以下特点：

The artificial lawn in kindergarten has the following characteristics:

1、幼儿园专用草坪采取环保材料，安全环保，阻燃性强，基础不与面层粘接。当面层使用年限届满时仅需更换面层即可，再投资成本低。

1. The lawn for kindergarten shall be made of environmental-friendly materials, safe and environmentally friendly,

with strong flame retardancy, and the foundation shall not be glued to the surface. Only the surface layer can be replaced at the end of the service life, and the reinvestment cost is low.

2、幼儿园专用人造草坪草丝全部采取新料，无添加再生料。能防污、抗菌、抗静电、不吸尘，极易清理，就算幼儿在草坪上爬行，皮肤与草坪接触都无需担心。

2. All the artificial turf grass silk used for kindergarten shall be made of new materials without any re-raw materials. Anti-fouling, anti-bacterial, anti-static, non-absorbent, easy to clean, even if children crawling on the lawn, skin and lawn contact do not need to worry.

3、幼儿园专用草坪使用独特的符人体工学编制结构，柔软舒适，对意外摔倒有缓冲作用。运动场休闲人造草坪工厂就找运之家

3. The lawn for kindergarten USES a unique ergonomic structure, which is soft and comfortable, and has a buffering effect on accidental falls.